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PACE President calls for immediate halt to fighting in 
Lebanon 
  
Strasbourg, 02.08.2006 - René van der Linden, the President of the Council of Europe 
Parliamentary Assembly (PACE), today deplored the deaths of innocent civilians on all 
sides and called for an immediate halt to the fighting in the Middle East. 
  
“The continuing disproportionate use of force by Israel, in particular indiscriminate 
attacks on civilian targets, is completely unacceptable and in violation of the most basic 
norms of international law. Such a policy only plays into the hands of the terrorists and 
their extremist supporters,” the President said. 
  
“I also strongly condemn the terrorist acts of Hezbollah and its policy of violence. 
Nevertheless, the fight against terrorism must always be conducted with full respect for 
international law, including international human rights and humanitarian law,” Mr van 
der Linden continued. 
  
“Public opinion now expects the international community to agree on a strong common 
approach to stopping the violence and finding a durable solution to the conflict. Any 
further delay will only impede the chances of finding such a solution and risks 
compromising the credibility of the international community”, he concluded. 
 
 
Le Président de l’APCE appelle à l’arrêt immédiat des 
combats au Liban 
  
Strasbourg, 02.08.2006 - René van der Linden, Président de l’Assemblée parlementaire 
du Conseil de l’Europe (APCE), a déploré aujourd’hui la mort de civils innocents de part 
et d’autre dans le conflit et a appelé à l’arrêt immédiat des combats au Proche-Orient.  
  
“La poursuite du recours disproportionné à la force par Israël, en particulier les attaques 
menées sans discernement contre des objectifs civils, est totalement inacceptable et 
viole les normes les plus fondamentales du droit international. Une telle politique ne 
peut que faire le jeu des terroristes et de leurs partisans extrémistes » a dit le 
Président. 
  
“Je condamne aussi avec la plus grande fermeté les actes terroristes du Hezbollah et 
sa politique de la violence. Néanmoins, la lutte contre le terrorisme doit toujours être 
menée dans le plein respect du droit international, et notamment des droits de l’homme 
et du droit humanitaire » a ajouté M. van der Linden.   
  
“L’opinion publique attend maintenant de la communauté internationale qu’elle 
s’entende sur une démarche commune déterminée pour arrêter la violence et trouver 
une solution durable au conflit. Tout retard supplémentaire ne fera qu’entraver les 
possibilités de trouver cette solution et risque de mettre à mal la crédibilité de la 
communauté internationale », a-t-il conclu.  


